

《单词百科:electronics是什么意思?electronics怎么发音?electronics的解释和用法》

英语单词electronics是什么意思?electronics怎么读?electronics怎么发音?简答网为您整理了electronics的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



electronics怎么读

electronics的读音:[lek tr n ks]

electronics的意思

1、n.电子学;电子学应用，电子器件;电子工业;电子流行音乐;

electronics的相关词组

1、Consumer Electronics 消费电子产品;

2、consumer electronics 消费电子产品;

electronics的近义词

1、electronic engineering n.电子工程学;

2、microelectronics n.微电子学;

electronics的双语例句

1、PDF is electronics document format developed by Adobe Company.

pdf是Adobe公司开发的电子文件格式.

2、He wants to brush up his knowledge of electronics.

他想温习他的电子学知识.

3、Technical knowledge and skills for SMT and bench-top manufacturing in electronics industry.

熟悉电子行业技术知识、SMT技能和台式制造业.

4、My dad influenced me to do electronics.

我学电子是受爸爸的影响。

5、The nation's electronics industry made important strides this year to even up its balance of trade.

该国的电子产业今年取得了重大进步，平衡了贸易差额。

6、In the field of consumer electronics, Philips is determined to remain a world leader.

飞利浦决心保持其在消费类电子产品领域的世界领先地位。

7、The Philips deal also gives Sparc a foot in the door of a new market — consumer electronics.

与飞利浦公司的交易也使斯巴克得以进入一个新市场——消费类电子产品。

8、Many graduates are employed in the electronics and computing industries.

很多毕业生就职于电子和计算机行业。

9、Computers and electronics are growth industries and need skilled technicians.

计算机与电子行业属于蓬勃发展的产业，需要娴熟的技术人员。

10、Thorn's electronics operation employs around 5,000 people.

索恩的电子公司雇用了约5,000名员工。

11、America wants to eliminate tariffs on items such as electronics.

美国打算取消电子产品等的关税。

12、I'm into electronics myself.

我本身对电子很感兴趣。

13、Today, it has become the world's largest consumer electronics industrial center, 800 million people work here.

如今，它已成为世界最大的消费电子产品工业中心，800万人在这里工作。

14、Racal Electronics shares have been in a strong uptrend.

瑞卡尔电子公司的股票涨势明显。

15、Military electronics has registered significant progress, strengthening considerably the capacity to form complete sets of installations.

军工电子取得重大发展，为军事装备配套的能力大大增强。

16、The symptoms are seemingly random stoppages in production and premature failures in the electronics.

表面上看来，这些症状可以是生产过程的随机停止，和电子元件的过早故障。

17、a fault in the electronics

电子电路故障

18、Wang Meida Electronics factory is a professional dedicated to the production of power semiconductor devices.

旺美达电子厂是一家专业致力于电力半导体器件生产.

以上是简答网为您整理的electronics怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/electronics>

